

Bestätigung zur Nutzung der Geschäftsadresse

DE Office Solutions bestätigt hiermit, dass der folgende Kunde berechtigt ist, die unten genannte Adresse im Rahmen des aktiven Vertragsverhältnisses als geschäftliche Korrespondenzadresse zu nutzen.

Kunde:

E-Mail:

Berechtigte Adresse:

Erfweiler Straße 12

66994 Dahn

Deutschland

Die Adresse darf für offizielle und geschäftliche Korrespondenz verwendet werden, sofern eine deutsche geschäftliche Korrespondenzadresse erforderlich ist.

DE Office Solutions ist berechtigt, offizielle und geschäftliche Korrespondenz im Namen des Kunden im Rahmen des gebuchten Services entgegenzunehmen.

Diese Bestätigung gilt für die Dauer des aktiven Vertragsverhältnisses.

Ausgestellt am:

Anbieter:

DE Office Solutions

Inhaber: Steven Drieß

Erfweiler Straße 12

66994 Dahn

Deutschland

info@yourgermanaddress.com

Hinweis:

Dieses Dokument bestätigt die Nutzung der Adresse zu Korrespondenzzwecken und ersetzt nicht die zugrunde liegende Nutzungsvereinbarung.

Address Usage Confirmation

DE Office Solutions hereby confirms that the following customer is authorized to use the address listed below as a business correspondence address within the scope of the active service agreement.

Customer:

Email:

Authorized address:

Erfweiler Straße 12

66994 Dahn

Germany

The address may be used for official and business correspondence where a German business correspondence address is required.

DE Office Solutions is authorized to receive official and business correspondence on behalf of the customer within the scope of the booked service.

This confirmation is valid for the duration of the active contractual relationship.

Issued on:

Provider:

DE Office Solutions

Owner: Steven Drieß

Erfweiler Straße 12

66994 Dahn

Germany

info@yourgermanaddress.com

Note:

This document confirms address usage for correspondence purposes and does not replace the underlying usage agreement.